### Certificate TW16/01044 / 證書 TW16/01044

The Energy management system of / 下述組織



## NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD. First Factory

### 南寶樹脂化學工廠股份有限公司

### 第一廠

NO.521 Zhongshan Rd., Qing'an Vil., Xigang Dist., Tainan City 723, Taiwan 723 台南市西港區慶安里中山路 521 號

has been assessed and certified as meeting the requirements of 的管理系統已經過審核,並被證明符合下述要求

### ISO 50001:2018

For the following activities / 所涵蓋的活動範圍

DESIGN AND MANUFACTURE OF PU RESIN, CHLORINATED RUBBER, GRAFTED CHLORINATED RUBBER, HARDENER, SURFACE TREATING AGENT, ACRYLIC RESIN, POLYOL RESIN, LIQUID PAINT, POWDER PAINT, WATER BASE RESIN, CHEMICAL SHEET, HOT MELT ADHESIVE, WATER-PROOFING MATERIAL, FIRE RETARDANT PAINT, PACKAGING COATINGS FOR FOOD AND BEVERAGE CANS.

聚氨基甲酸酯樹脂,氯丁橡膠,接枝氯丁橡膠,硬化劑,表面處理劑,壓克力樹脂,多元醇樹脂, 液體塗料,粉體塗料,水性樹脂,化學施套,熱熔膠,防水材料與耐燃塗料,食品罐與飲料罐包裝塗料之設 計與製造.

This certificate is valid from 30 November 2022 until 16 November 2025 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits

Issue 3. Certified since 16 November 2016

Certified activities performed by additional sites are listed on subsequent pages.

此證書的有效期自 2022年 11月 30日至 2025年 11月 16日 且其有效性應繫於持續符合的定期稽核

版次 3. 原始註冊日期 2016年 11 月 16 日 其它場區/合法實體之驗證活動於後續頁上列出

Last certificate expiry date 16 November 2022

Recertification audit date 16 November 2022

前證書到期日 2022年 11月 16日 重新驗證稽核日期 2022年 11月 16日

on

Authorised by / 簽署 Stephen Pao Deputy Director

SGS Taiwan Ltd.

No. 136-1, Wu Kung Road, New Taipei Industrial Park, Wu Ku District, New Taipei City 24803, Taiwan t +886 (0)2 2299 3939 - www.sgs.com.tw





Management System Certification MS001



This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on Terms and Conditions | SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, foregory or falsification of the content or appearance of this document is nullewful.

to Gos General countries to entimication stronger and an obtaining specific and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful 本文件為真實的電子版證書,僅供客戶用於其商業用途。此電子證書允許其列印版本並將被視為副本。本文件由本公司依據可取得之 Terms and Conditions | SGS. 中之 SGS 驗證服務通用條款頒發,敬請注意其中亦已包含的責任範圍,賠償和司法管轄事項。本文件受版權保護,任何未經授權而對此文件的內容或外觀作出變更、偽造或篡改皆屬違法。



Certificate TW16/01044, continued / 證書 TW16/01044, 續

## SGS

# NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD. First Factory

## 南寶樹脂化學工廠股份有限公司

第一廠

ISO 50001:2018

Issue/版次3

#### Sites / 場區

NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD. First Factory 南寶樹脂化學工廠股份有限公司 第一廠 NO.521 Zhongshan Rd., Qing'an Vil., Xigang Dist., Tainan City 723, Taiwan 723 台南市西港區慶安里中山路 521 號

DESIGN AND MANUFACTURE OF PU RESIN, CHLORINATED RUBBER, GRAFTED CHLORINATED RUBBER, HARDENER, SURFACE TREATING AGENT, ACRYLIC RESIN, POLYOL RESIN, LIQUID PAINT, POWDER PAINT, WATER BASE RESIN, CHEMICAL SHEET, HOT MELT ADHESIVE, WATER-PROOFING MATERIAL, FIRE RETARDANT PAINT, PACKAGING COATINGS FOR FOOD AND BEVERAGE CANS.

聚氨基甲酸酯樹脂,氯丁橡膠,接枝氯丁橡膠,硬化劑,表面處理劑,壓克力樹脂,多元醇樹脂,液體塗料,粉體塗料,水性樹脂,化學施套,熱熔膠,防水材料與耐燃塗料,食品罐與飲料罐包裝塗料之設計與 製造.

#### NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD. Fifth Factory

南寶樹脂化學工廠股份有限公司第五廠

NO. 506 Zhongshan Rd., Xigang Vil., Xigang Dist., Tainan City 723, Taiwan

723台南市西港區西港里中山路 506號

DESIGN AND MANUFACTURE OF PU RESIN, CHLORINATED RUBBER, GRAFTED CHLORINATED RUBBER, HARDENER, SURFACE TREATING AGENT, ACRYLIC RESIN, POLYOL RESIN, LIQUID PAINT, POWDER PAINT, WATER BASE RESIN, CHEMICAL SHEET, HOT MELT ADHESIVE, WATER-PROOFING MATERIAL, FIRE RETARDANT PAINT, PACKAGING COATINGS FOR FOOD AND BEVERAGE CANS.

聚氨基甲酸酯樹脂,氯丁橡膠,接枝氯丁橡膠,硬化劑,表面處理劑,壓克力樹脂,多元醇樹脂,液體塗料,粉體塗料,水性樹脂,化學施套,熱熔膠,防水材料與耐燃塗料,食品罐與飲料罐包裝塗料之設計與製造.







This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on Terms and Conditions (SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, foreour of fall-fiction of the content or accessance of this document is nullawful.

to Gos General continuitions to entimication and instruction services are an obtained in the content of appearance of this document is unlawful protected and any unauthorized alteration, foregory or falsification of the content or appearance of this document is unlawful 本文件為真實的電子版證書,僅供客戶用於其商業用途。此電子證書允許其列印版本並將被視為副本。本文件由本公司依據可取得之 Terms and Conditions | SGS. 中之 SGS 驗證服務通用條款頒發,敬請注意其中亦已包含的責任範圍,賠償和司法管轄事項。本文件受版權保護,任何未經授權而對此文件的內容或外觀作出變更、偽造或篡改皆屬違法。



Certificate TW16/01044, continued / 證書 TW16/01044, 續

## NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD. **First Factory**

南寶樹脂化學工廠股份有限公司

第一廠

ISO 50001:2018

NAN PAO RESINS CHEMICAL CO., LTD. PaoLi Factory 南寶樹脂化學工廠股份有限公司寶立廠 NO. 508 & 510 Zhongshan Rd., Xigang Vil., Xigang Dist., Tainan City 723, Taiwan 723台南市西港區西港里中山路 508 & 510 號

DESIGN AND MANUFACTURE OF PU RESIN, CHLORINATED RUBBER, GRAFTED CHLORINATED RUBBER, HARDENER, SURFACE TREATING AGENT, ACRYLIC RESIN, POLYOL RESIN, LIQUID PAINT, POWDER PAINT, WATER BASE RESIN, CHEMICAL SHEET, HOT MELT ADHESIVE, WATER-PROOFING MATERIAL, FIRE RETARDANT PAINT, PACKAGING COATINGS FOR FOOD AND BEVERAGE CANS.

聚氨基甲酸酯樹脂,氯丁橡膠,接枝氯丁橡膠,硬化劑,表面處理劑,壓克力樹脂,多元醇樹脂,液體塗 料,粉體塗料,水性樹脂,化學施套,熱熔膠,防水材料與耐燃塗料,食品罐與飲料罐包裝塗料之設計與







This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on Terms and Conditions) ISGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or faisfication of the content or appearance of this document is unlawful. \*\*

\*\*Expression of the Company subject to SGS enter SGS enter

